

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Nytt protokoll 16 september Visby Bk

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Mötesprotokoll styrelsemöte 250916.pdf

Storlek: 192690 byte

Hashvärde SHA256:

46dcfd1abbf8e291c1fcb65910bbee3140a92a33f65d4ec1fd54e5c2afe36414

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Dick Lennart Svennefelt

Signerat med BankID 2025-10-27 15:31 Ref: 019a2614-3447-7e21-9866-b9a6168ff2ef

Robyn Beatrice Åhlin

Signerat med BankID 2025-10-20 06:52 Ref: 0199fff6-39f3-746f-a18f-f1b20ac62547

ERIKA HEDHAMMAR

Signerat med BankID 2025-10-19 22:20 Ref: 0199fe21-67a1-7635-b6eb-3d9f95fb583b





Närvarande: Dick Svennerfelt, Robyn Åhlin, Erika Hedhammar, Åsa Thorsell, Ullis Dahl

Frånvarande: Annette Rosengren, Kristin Blomqvist, Stina Hedenius, Gunni Borong

1. Mötets öppnande

Dick hälsade välkomna till mötet.

2. Val av justerare

Robyn valdes till justerare

3. Val av mötessekreterare

Erika valdes till mötessekreterare

4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

5. Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes.

6. Uppdragslistan

Genomgång av uppdragslistan med uppdateringar.

7. Uppdragslistan, sekreterare med flera

Valberedningen är kallad till dagens möte.

Mejl ska skickas till sektorsansvariga om ev. förtjänsttecken ska delas ut.

Information om att motioner till årsmötet ska vara inkomna skriftligt till styrelsen ska annonseras på hemsida och Facebook. Erika kontaktar Anna.

8. Skrivelser

Inkomna

Revidering av regler för rallylydnad. Robyn har fått underlaget till rallysektionen.

SISU förfrågan om projekt kring hållbar framtid.

Utgående

-

9. Ekonomisk rapport och budget

Ullis och Dick undersöker om SBK:s system för ekonomi kan användas. Just nu är ekonomin komplicerad vilket innebär en hel del jobb för Ullis. Det behöver förenklas inför kommande eventuellt avtal med SISU.

Redovisning av budgeten gjordes på medlemsmötet. Det finns ett fel i budgeten på rallylydnadssektionens del. 4 000 kr är utgifter i stället för inkomster. Det är nu rättat.

10. Valberedningen

Valberedningen, Anki Munter och Eva Berggren deltog i mötet för att höra sig för om nästa års styrelse. De önskar besked av styrelsemedlemmarna om de vill kvarstå/bli omvalda eller inte senast den 30 september.

11. Rapporter

- Agility -
- Draghund -
- Kök -
- Nosework -
- PR/Info-Hemsida-Medlemsblad

Anna har gjort extra medlemsutskick om kod för belysningen. Hon märker av att det kommer in mer medlemmar nu eftersom många kurser börjar.

- Rallylydnad



Robyn och Pernilla kommer nästa vecka att avsluta en nybörjarkurs som 8 st flinka förare gått. En fortsättningskurs ligger ute men är ännu inte full. Ev skapar Robyn en coach-kurs där förare som vill träna vidare men inte känner sig redo för fortsättning, istället kan gå. Denna blir i så fall senare i höst/vinter och ev i hundhallen.

Den 7/9 hade sektorn ett möte och vi planerar för en inofficiell tävling inkl KM för VBK:are den 19/10. Jeanette Chresman Hoas (inoff domare) kommer dömma. Vi planerar vidare med den. Vi beslutade också att ta anmälan för en gemensam studiecirkel/träningsgrupp i hundhallen med början i november.

- **Rasutveckling/Mental**

MH genomförs 21 september med fyra anmälda hundar.

- **Specialsök -**

- **Stuga**

Varmvattenberedaren är trasig.

- **Tävling** – En tävling i lägre spår genomförs den 28 september. I nuläget 5 anmälda.

- **Utbildning/HUS**

Det pågår nu två valpkurser och en spårkurs. Inom kort kommer även en kortare kurs inom spår för aktivering. Vi hoppas att det snart startar en vardagslydnadskurs, den är just nu öppen för anmälan.

- **Representanter till distriktsmöte**

Dick och Annette deltar på möte den 9 oktober.

- **Hundungdom -**

- **Hundhall**

12. Övriga frågor

a) Novembermötet

Dick är bortrest 11 november. Vi håller därför mötet onsdagen den 5 november.

b) [Digital föreläsning om medlemsengagemang](#)

SBK arrangerar en digital föreläsning om medlemsengagemang 14 oktober klockan 19. Erika anmäler och ber Anna L om annonsering på FB samt medlemsutskick. Klubben ser till att det finns uppkoppling och fika för medlemmar.

c) Ljuförsäljning för extra inkomster

Eva Berggren vill ta ett initiativ att klubben säljer ljus inför hösten för att klubben ska kunna tjäna extra. Styrelsen är positiva till detta.

d) Varmvattenberedare

Varmvattenberedaren är trasig. Dick kollar upp möjligheten till att köpa in en ny.

e) Ny sektor

Dick kommer att kalla ett antal personer till ett möte för diskussion om att starta upp en ny brukssektor.

13. Nästa möte

Nästa möte hålls onsdagen den 5 november kl. 18.

14. Mötets avslutning

Dick förklarade mötet avslutat.